



Leser fragen – Der Editor antwortet

Directory gibt es nicht einzeln!

Directory not separate!

*Klaus Kietzmann
Bulletin Editor*

? A Bulletin reader asked me (in August 2019): I have the Directory of EAASDC Member Clubs dated 18. 05. 2018. I noticed that some of the Clubs in the directory have since disbanded and that new Clubs are not listed yet. Have you got a more current version? If so, could you be so good as to send me a copy.

! Editor's reply:

A current printed copy of the Directory is sent out twice a year together with the May Bulletin and the November Bulletin. It cannot be obtained separately, only in connection with a subscription of the bulletin. For 18 € you get eight issues of the bulletin and the latest Directories twice a year.

Translated by Anna Bassler

? Eine Leserin fragte mich (im August 2019): Ich habe das Directory of EAASDC Member Clubs Stand 18.05.2018. Habe gemerkt, da sind noch Clubs enthalten, die sich bereits aufgelöst haben bzw. Die neuen Clubs sind dort noch nicht gelistet. Haben Sie eine aktuellere Version? Falls ja könnten Sie es mir freundlicherweise zusenden.

! Antwort des Editors: Ein aktuelles gedrucktes Directory wird zweimal im Jahr zusammen mit dem Mai-Bulletin und dem November-Bulletin verschickt. Das EAASDC Directory kann man nicht einzeln erwerben, sondern im Abo zusammen mit dem Bulletin. Dafür bekommt man für 18 € acht Bulletinausgaben und zwei aktuelle Directories pro Jahr.

EAASDC Bulletin

Bestelle dein eigenes Bulletin! / Order your own Bulletin!

**Abonnement: Bulletin (8 Ausgaben) + Directory (2 Ausg.):
18 Euro im Jahr.**

**Bestellungen über das Online-Formular auf der
EAASDC Website „Dokumente und Informationen für
Tänzer – Bulletin-Abonnement“**

*

**Subscription: Bulletin (8 issues) + Directory (2 issues):
18 Euro per year.**

**Orders on the Online form on the EAASDC website
“Documents and information for dancers – Bulletin
subscription”**